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OUDERWERKING – VERGADERING 
 DINSDAG 9 JANUARI 2024 

AANWEZIGEN 

Ouderwerking: 

Dimitri, Kim, Matthias, Stefanie, Jeroen en Ann 

Directie en leerkrachten: 

- Meester Dirk 
- Juf Jasmin 
- Juf Maaike 

AGENDA  

- Tijd voor ontbijt 

- Tussenstand voorbereidingen quiz 

- Voorbereiding eetfestijn + sponsoring 

- Decretale Ouderraad 

- Datum infodag 

- Varia 

TIJD VOOR ONTBIJT 

- Alle voorbereidingen zijn gedaan.  
Leerkrachten: De koffie zal worden voorzien door de school/leerkrachten.  
Kim: Andere benodigdheden (servetten, …) zijn op voorraad. 
To do:  

 Woensdag zullen Rim, Stefanie, Kim en Dirk vanaf 7u30 aanwezig zijn om alles klaar te zetten in de eetzaal 
 

  

TUSSENSTAND VOORBEREIDING QUIZ 

- Kim/ Matthias: zoektocht naar prijzen is aan de gang. Een aantal mooie prijzen zijn al voorzien door 
onze sponsors.  

- Vraag Jasmin: Is het mogelijk om ook met een quizploeg van 5 personen deel te nemen? 
In principe is het maximum 4 personen/team. We bekijken of we dit nog kunnen aanpassen 
To do:  

 Dimitri maakt afspraak met zaal 
 5 deelnemers per ploeg? Banner aanpassen? (Kenny) 
 Bezoek zaal (Dimitri, Dirk, Matthias) 
 Drinks & Food 
 Reclameformulieren/bestanden voor promo quiz op eetfestijn + digitaal (Kenny/Kim) 
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VOORBEREIDING EETFESTIJN + SPONSORING 

- Stefanie: Brief voor de ouders/leerlingen is klaar om mee te geven. 
- Dimitri: De drukker laat weten dat de affiche in de week van 22 januari klaar zal zijn. 15 januari is de 

deadline om nog sponsor te kunnen doorgeven. 
- Tombola:  

Vraag van Ouderwerking aan leerkrachten Jasmin en Maaike: Kunnen jullie de tombolaprijzen voor de 
kinderen uitkiezen en aankopen? Budget wordt voorzien door Kim. 

- De voorverkoopkaarten van €2/stuk zijn klaar. Iedere ouder zal de mogelijkheid krijgen om 10 stuks 
aan te kopen (brief in agenda). 

- Kim: wie stuurt brief naar ouders/grootouders/… die willen helpen tijdens het weekend van het 
eetfestijn?  
Indien mogelijk, zelfde persoon dan vorig jaar. 

- Kim: wie maakt de brief naar de leerkrachten, zodat zij de taken kunnen verdelen? 
Matthias: ok 

- Kim: wie zorgt voor bloemen voor op tafel? Te vragen bij Flora bloemen. 
Matthias: ok 

- Kim: wie maakt tafelnummers en drankbordjes? 
Jasmin en Maaike: We doen dit samen met onze kleuters. 

- Matthias: De traiteur vroeg in 2023 om de data van het aantal verkochte gerechten op een vroeger 
tijdstip in de keuken te hebben. Indien mogelijk het eten opnemen aan de ingang. 
Gaan we het opnamesysteem herbekijken? 
Voorstel: Zelfde opnamebladen behouden. Bestelling wordt op 2 bladen genoteerd en aan bezoekers 
meegegeven. 
Stefanie: Per kassa (betaling aan ingang) 1 persoon die kan turven en keuken op de hoogte houdt van 
bestelde aantallen. Meerdere personen aan ingang noodzakelijk op piekmomenten. 
Drankbonnen verkopen bij ingang? 
Unaniem: ja 

- Betalingssysteem 
Betaling met bankkaart, hoeveel terminals ter beschikking? 1 terminal. Voldoende voor 
piekmomenten?  
Kim: vorig jaar werd ook Payconic gebruikt. 

- Kim: wie zorgt voor de aangepaste prijslijsten? 
Indien mogelijk zelfde persoon als vorige jaar (= Dirk) 

- Vraag Kim: @Ann, kan jij opnieuw voor het dessert zorgen? 
Ann: ok 

- Dimitri: Druk van de Tshirts kan ook in de week van 15 januari gebeuren. Welke kleur? 
Azuurblauw 

 
To do:  

 Brief naar helpende ouders (Dirk?) 
 Extra glazen + glazen voor aperitief (Matthias) 
 Informeren voor aperitief (Matthias) 
 Bloemen voor op tafel vragen bij Flora (Matthias) 
 Brief taakverdeling leerkrachten (Matthias) 
 Tafelnummers/drankbordjes (Bedankt kleuters en juffen) 
 Aangepaste prijslijsten (Dirk?) 
 Dessert, via bakkerij Vijverman (Ann) 
 Tshirts voor helpers Ouderwerking (Dimitri) 
 Bestelsysteem (Stefanie) 
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DECRETALE OUDERRAAD 

Vraag Stefanie: is er een update nodig? 

Dimitri: Te checken tegen de volgende vergadering 

VARIA 

- Vraag Stefanie: Opendeurdag na inschrijvingsdag? Is dit correct? 
Jasmin: We geven dit door aan het secretariaat 

- Vraag Dimitri: Decretale ouderraad: Gaan we akkoord met het voorstel van de gemeente om per klas een maximum van 24 
leerlingen toe te laten? 
Meester Dirk: De leerkrachten zijn contra. De reden hiervoor is dat we geen groeimarge voor de school zien in dit voorstel? Het 
aantal kleuters dat instapt zijn niet ieder jaar even groot. Wat met diegenen die boven het barema van 24 leerlingen vallen? 
Dimitri: zullen we stemmen? 
Resultaat: 3 tegen, 2 voor en 1 onthouding 
 De Ouderwerking stemt tegen. Er zijn meerdere redenen: 

 Te weinig informatie 
 Niet akkoord met inschrijvingssysteem 

- Vraag Stefanie: klacht ouders over driesporenbeleid: personages zijn suggestief. 
Leerkrachten: we zullen dit overleggen met de collega’s 

- Vraag Ann: Opbergruimte voor speelgoed op de speelplaats voor lagere school. 
Meester Dirk: Er is geen plaats in het schoolgebouw voor extra opbergruimte. 
Kim: De Ouderwerking zou voor opbergmogelijkheid kunnen zorgen, maar dit moet eerst verder worden overlegt. Als we iets 
willen voorzien op de speelplaats, dan moet dit worden aangevraagd bij het gemeentebestuur. Ook plant de gemeente nog 
werken op de speelplaats. 

 


